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Welcome Message
رسالة الترحيب

و المتحدة الطبية مرحبًا بكم في شركة نُمُ
نفتخر بسجلنا الحافل في استيراد وتوزيع الأدوية والمستحضرات العشبية والصحية بمعايير الجودة

العالمية. نلتزم بتقديم حلول طبية مبتكرة وموثوقة لتعزيز الرعاية الصحية ورفاهية المجتمع
رؤيتنا: أن نكون الشريك الموثوق في بناء مستقبل صحي أفضل

قيمنا: الجودة، النزاهة، الابتكار، والتركيز على احتياجاتكم
و المتحدة الطبية — حيث الثقة تلتقي بالتميز نُمُ

Welcome to Nomou United Medical Company
With a proven track record in importing and distributing pharmaceutical, herbal, and
healthcare products, we are committed to delivering excellence through innovative
and reliable medical solutions.
Our Vision: To be the trusted partner in building a healthier future.
Our Values: Quality, Integrity, Innovation, and Customer Focus.

Nomou United Medical — Where Trust Meets Excellence.



NOMOU United Medical Company is a limited liability company established under
Commercial Registration No. (1010047878). It is a company with medical activity with
all its branches. An overview of Namu United Medical Company and its subsidiaries:

شـركة نمـو المتحـدة الطبيـة هـي شـركة ذات مسـئولية محـدودة تـم تأسيسـها بالسـجل
التجـاري رقـم )1010047878( وهــي شـركة ذات نشـاط طبـي بكامـل فروعها .

نظرة عامة على شركة نمو المتحدة الطبية والشركات التابعة لها :

About company
  نبذ عن الشركة 



About company

1 -

Nomou United  Medical Company
who we are... A company with recorded Substantial activity in importing and
distributing medicines, herbal and health preparations. Nomou enjoys a strong
experience in processing regis- tration files and registering different products
Categories, including medicines with the Food and Drug General Authorities. In
addition, Nomou Company owns the trademark of more than 100 products around the
world. Cooperation in the manufacturing of prod- ucts is carried out with leading
companies in this field through all of Europe, USA, and Middle East countries, including
the Kingdom of Saudi Arabia. Nomou company activi- ties in the Kingdom of Saudi
Arabia includes commercial agreements with well- established authorized distributors
who possesses both the required manpower of medi- cal representatives, sales and
collection teams, warehouses, standardized transportation fleets according to the
requirements and standards of SFDA. Nomou inventories are allocated in Riyadh,
Dammam, Qassim, Jeddah, Abha, Jazan and Medina covering all Saudi Market, in
addition Nomou started to have alliances agreements to hire distributors in Jordan,
Iraq, UAE and looking forward to widespread our export countries connections.

شركة نمو المتحدة  الطبية
من نحن... شركة ذات سجل حافل في استيراد وتوزيع الأدوية والمستحضرات العشبية

والصحية. تتمتع نمو بخبرة واسعة في معالجة ملفات التسجيل وتسجيل مختلف فئات 
المنتجات، بما في ذلك الأدوية، لدى الهيئة العامة للغذاء والدواء. بالإضافة إلى ذلك، تمتلك نمو

علامة تجارية لأكثر من 100 منتج حول العالم. تتعاون نمو في تصنيع منتجاتها مع شركات رائدة في
هذا المجال في جميع أنحاء أوروبا والولايات المتحدة الأمريكية ودول الشرق الأوسط، بما في ذلك

المملكة العربية السعودية. تشمل أنشطة نمو في المملكة العربية السعودية اتفاقيات تجارية
مع موزعين معتمدين راسخين يمتلكون القوى العاملة اللازمة من مندوبين طبيين، وفرق مبيعات

ا لمتطلبات ومعايير الهيئة العامة للغذاء واستلام، ومستودعات، وأساطيل نقل موحدة وفقً
والدواء. تتوفر مخزونات نمو في الرياض والدمام والقصيم وجدة وأبها وجازان والمدينة المنورة

وتغطي جميع الأسواق السعودية، بالإضافة إلى ذلك بدأت نمو في إبرام اتفاقيات تحالف لتوظيف
موزعين في الأردن والعراق والإمارات العربية المتحدة وتتطلع إلى علاقاتنا الواسعة مع دول

.التصدير

  نبذ عن الشركة 



"To be the region's most trusted partner in advancing
healthcare through innovative pharmaceutical solutions and
holistic wellness products."

"We are committed to improving lives by providing high-quality
medicines, herbal formulations, and healthcare products - sourced
responsibly, distributed efficiently, and backed by scientific integrity."

"أن نكون الشريك الأكثر ثقة في المنطقة لتعزيز الرعاية الصحية من
خلال الحلول الدوائية المبتكرة ومنتجات العافية الشاملة."

"نحن ملتزمون بتحسين جودة الحياة عبر توفير الأدوية عالية الجودة
والمستحضرات العشبية والمنتجات الصحية - بمصادر مسؤولة، وتوزيع كفء،

مدعومة بالنزاهة العلمية."

Vision
الـــرؤيــة

Mission
 الــرسالة



Nomou Structure
هيكل نمو



Our Products
منتجاتنا

Company products:

The company has (58) products licensed by the General Authority for Food and Drug.

منتجات الشركة : 

تمتلك الشركة عدد  )58( منتج مرخص في الهيئة العامة للغذاء والدواء

Tishcon Corp - USA

 AJWA DATE CURCUMI
N

OMEGA FORTE ROWANIX ROWANIX 

Tishcon Corp - USA

PEPONE ADDINO BILICHO
L

THYIOTICA



Our Products
منتجاتنا

PEPONE

ADDINO

Fidelio Healthcare Limburg GmbH,Germany

REGENCY PLUS EXCEL SUPREMEROYAL JELLY

ORA GEL

Unicare For Cosmetics and Antiseptics Co. - K.S.A

CATS CLAW EMULGEL

Unicare For Cosmetics and Antiseptics Co. - K.S.A

GARGALINE MOUTH WASH
PRIMO MASSAGE CR

PRIMO MASSAGE CR

GYNOFRSH NUDO CREAM



Our Products
منتجاتنا

PEPONE ADDINO BILICHO
L

Arnet Pharmaceutical,United States

GINKGO - VIT Hair
dal

Arnet Pharmaceutical,United States

DAILY - VIT DIGESTYL FATTACHE FORTE LOHPREVIT

Arnet Pharmaceutical,United States

NEUROTONE PROSTAR ROYAL G VICTORIA CENTURY

FERROVIT FRONICA PHARMATIME

HEPATOLON



Our Products
منتجاتنا

PEPONE ADDINO BILICHO
L

NEUROTONE

Arnet Pharmaceutical,United States

CHEWAVIT C CALCITONE CAT S CLAW A-LAX BEE FORCE

DISNA, S.A - SPAIN

SANO MOUTH WASH SANO PROTECTION TOOTH
PASTE

SANO TOOTH PASTE

KENDY LTD - BULGARIA

GINKGO BILOBA GINOGRAPE BIOMAX SUPRAVIT- C



Our Products
منتجاتنا

PEPONE ADDINO BILICHO
L

PASTILLA WITH CHERRY  PASTILLA WITH LEMON
AND HONEY

 PASTILLA WITH ORANGE
AND PROPOLIS

 PASTILLA WITH ORANGE
SUGAR FREE

Kurtsan - Turky

 PASTILLA WITH ORANGE
SUGAR FREE

Jordan Sweden Medical Sterilization CO.

PANDA EXTRA PANDA EXTRACEE CAL EFF TAB



Our Products
منتجاتنا

PEPONE ADDINO BILICHO
L

HEAMO-LIND

AMCAPHARM - Germany DEEF Pharmaceuticals - K.S.A 

ALONASE NASAL SPRY VIDAL1000 

Vitex Pharmaceutical CO. Australia

CLOTRIM (C LOTRIMAZOLE)

Jordan River Pharmaceutical Industries - Jordan 

KIDDYLITE TRICOSAN LIQUID

United National Dairy Company AMCAPHARM Pharmaceutical - Germany

TRICOSAN LIQUID



Subsidiary companies

NOMOU United Medical Company and its subsidiaries:

الشركات التابعة 

شـركة نمـو المتحـدة الطبيـة  والشركات التابعة لها :



UNICARE PHARMA 
يونيكير فارما

يونيـــكــير فــارمــا



ABOUT UNICARE PHARMA 

UNICARE PHARMA is a leading pharmaceutical company based in Saudi Arabia,
founded in 2008 by experienced senior pharmaceutical executives, the company has
quickly established itself as a trusted name in the industry. With its headquarter
located in Riyadh, Unicare Pharma is specialized in the manufacturing of high-quality
pharma, health care, cosmetics and antiseptic products.
Our state-of-the-art facilities and advanced production techniques allow us to meet
the growing demand for these essential healthcare products.

عن يونيكير فارما

يونيكير فارما شركة أدوية رائدة، مقرها المملكة العربية السعودية. تأسست عام ٢٠٠٨ على يد
نخبة من المديرين التنفيذيين ذوي الخبرة في مجال الأدوية، وسرعان ما رسخت مكانتها كعلامة
تجارية موثوقة في هذا المجال. تتخصص يونيكير فارما، التي يقع مقرها الرئيسي في الرياض، في

تصنيع منتجات دوائية عالية الجودة، ومنتجات رعاية صحية، ومستحضرات تجميل، ومطهرات.
تتيح لنا مرافقنا المتطورة وتقنيات الإنتاج المتقدمة تلبية الطلب المتزايد على هذه المنتجات

الأساسية للرعاية الصحية.



ABOUT UNICARE PHARMA 

At UNICARE, we pride ourselves on being a flexible and agile contract manufacturer.
We understand the importance of adapting to our clients needs and delivering
exceptional products that meet their specifications. Our commitment to quality is
evident through our investment in line production expansion, GMP Certification, and
rigorous quality control measures. In addition to our manufacturing capabilities,
UNICARE also excels in logistics management. We have established strong alliances
and partnerships to ensure efficient distribution of our products across Saudi Arabia
and beyond.

عن يونيكير فارما

الة. ندرك أهمية التكيف مع احتياجات عملائنا في يونيكير، نفخر بكوننا شركة تصنيع عقود مرنة وفعّ
ا من خلال استثمارنا في توسيع وتقديم منتجات استثنائية تلبي مواصفاتهم. يتجلى التزامنا بالجودة جليً
خطوط الإنتاج، وحصولنا على شهادة ممارسات التصنيع الجيدة )GMP(، وتطبيقنا إجراءات صارمة
ا بإدارة الخدمات اللوجستية. لقد أقمنا لمراقبة الجودة. بالإضافة إلى قدراتنا التصنيعية، تتميز يونيكير أيضً
تحالفات وشراكات قوية لضمان توزيع فعال لمنتجاتنا في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية

وخارجها.



 Kingdom’s Vision 2030

Unicare Pharma is a leading private company in Saudi Arabia’s pharmaceutical sector,
we are also committed to actively supporting the Kingdom’s Vision 2030 objectives to
boost the domestic healthcare industry and strengthen the manufacturing capabilities
of the local pharmaceutical industry. We aim to further strengthen our role as a
reliable partner for the government health sector, private healthcare providers, and
patients while continuing to deliver a transformative impact on therapeutic and health
systems regionally.

رؤية المملكة 2030 

يونيكير فارما شركة خاصة رائدة في قطاع الأدوية بالمملكة العربية السعودية، ونلتزم بدعم أهداف رؤية
المملكة 2030 الهادفة إلى تعزيز قطاع الرعاية الصحية المحلي وتعزيز قدرات التصنيع في صناعة الأدوية
المحلية. نهدف إلى تعزيز دورنا كشريك موثوق للقطاع الصحي الحكومي، ومقدمي الرعاية الصحية من

ا. القطاع الخاص، والمرضى، مع مواصلة إحداث تأثير إيجابي على الأنظمة العلاجية والصحية إقليميً



Products
المنتجات



Production lines

Suppository Line
Suppository Base. Water-miscible suppository bases have the substantial advantage of
a lack of dependence on a melting point approximating body temperature. UNICARE is
targeting to be the edge leader in Suppository dosage form development, production,
and packaging. UNICARE is expanding its capacities in Suppository line production in
real-time respond rate.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج التحاميل
قاعدة التحاميل. تتميز قواعد التحاميل القابلة للامتزاج بالماء بميزة جوهرية تتمثل في عدم اعتمادها على
درجة انصهار تقارب درجة حرارة الجسم. تسعى يونيكير إلى أن تكون الشركة الرائدة في تطوير أشكال
جرعات التحاميل وإنتاجها وتعبئتها. كما تعمل يونيكير على توسيع قدراتها في إنتاج خط إنتاج التحاميل

بسرعة استجابة فورية.



Production lines

Suppository Line
Suppository Base. Water-miscible suppository bases have the substantial advantage of
a lack of dependence on a melting point approximating body temperature. UNICARE is
targeting to be the edge leader in Suppository dosage form development, production,
and packaging. UNICARE is expanding its capacities in Suppository line production in
real-time respond rate.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج التحاميل
قاعدة التحاميل. تتميز قواعد التحاميل القابلة للامتزاج بالماء بميزة جوهرية تتمثل في عدم اعتمادها على
درجة انصهار تقارب درجة حرارة الجسم. تسعى يونيكير إلى أن تكون الشركة الرائدة في تطوير أشكال
جرعات التحاميل وإنتاجها وتعبئتها. كما تعمل يونيكير على توسيع قدراتها في إنتاج خط إنتاج التحاميل

بسرعة استجابة فورية.

Proctolar Suppository Glycelax 1, 2, 4g Suppositories, 12 Supp

Decongestyl Suppository(pack of 10s)  Mixa Vag 

Ovules, 12 Supp Unisol-HC Rectal

 Suppository Onda 16mg Suppository

Hemmoroid treatment

 Relieve occasional constipation Prostatic Congestion and

Inflammation Vaginal mixed infection 

Hemmoroid treatment with hydrocortisone

 Stop the nausea (sick feeling) and vomiting 

Suppository



Production lines

Powder Sachet Line
UNICARE powder sachets line meets the demand of consumers and manufacturers.
Consumers appreciate the convenience sachets bring to their lives and manufacturers
understand that its convenience and dose accuracy lead to improved compliance.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج أكياس المسحوق
ر المستهلكون الراحة التي يلبي خط إنتاج أكياس مسحوقيونيكير احتياجات المستهلكين والمصنعين. يُقدّ

ن الالتزام بالجرعات. توفرها هذه الأكياس، ويدرك المصنعون أن راحتها ودقة جرعاتها تُحسّ



Production lines

Powder Sachet Line
UNICARE powder sachets line meets the demand of consumers and manufacturers.
Consumers appreciate the convenience sachets bring to their lives and manufacturers
understand that its convenience and dose accuracy lead to improved compliance.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج أكياس المسحوق
ر المستهلكون الراحة التي يلبي خط إنتاج أكياس مسحوقيونيكير احتياجات المستهلكين والمصنعين. يُقدّ

ن الالتزام بالجرعات. توفرها هذه الأكياس، ويدرك المصنعون أن راحتها ودقة جرعاتها تُحسّ

Urinal Granules, 3g Eso, 10mg Acetin, 600mg

Urinart tract infection Proton pump inhibitor Mucolytic

Powder Sachet



Production lines

Nasal Spray Line
Our expert team has a long history working with nasal products and uses their
experience to support clients, tailor our offering, overcome challenges and provide
expert guidance to help them achieve their nasal products project goals. UNICARE
growing pilot plant capabilities allow us to support small-scale manufacturing and our
flexible manufacturing operations means we are well-placed to support with scale-up
and seamless tech-transfer into commercial manufacturing.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج بخاخات الأنف
يتمتع فريقنا من الخبراء بخبرة طويلة في مجال منتجات الأنف، ويستخدم خبرته لدعم عملائنا، وتصميم
عروضنا، والتغلب على التحديات، وتقديم إرشادات متخصصة لمساعدتهم على تحقيق أهداف مشاريع
منتجات الأنف الخاصة بهم. تتيح لنا قدرات مصنع يونيكير التجريبي المتنامية دعم التصنيع على نطاق

ا لدعم التوسع ونقل التكنولوجيا صغير، كما أن مرونة عمليات التصنيع لدينا تعني أننا مؤهلون تمامً
بسلاسة إلى التصنيع التجاري.



Production lines

Nasal Spray Line
Our expert team has a long history working with nasal products and uses their
experience to support clients, tailor our offering, overcome challenges and provide
expert guidance to help them achieve their nasal products project goals. UNICARE
growing pilot plant capabilities allow us to support small-scale manufacturing and our
flexible manufacturing operations means we are well-placed to support with scale-up
and seamless tech-transfer into commercial manufacturing.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج بخاخات الأنف
يتمتع فريقنا من الخبراء بخبرة طويلة في مجال منتجات الأنف، ويستخدم خبرته لدعم عملائنا، وتصميم
عروضنا، والتغلب على التحديات، وتقديم إرشادات متخصصة لمساعدتهم على تحقيق أهداف مشاريع
منتجات الأنف الخاصة بهم. تتيح لنا قدرات مصنع يونيكير التجريبي المتنامية دعم التصنيع على نطاق

ا لدعم التوسع ونقل التكنولوجيا صغير، كما أن مرونة عمليات التصنيع لدينا تعني أننا مؤهلون تمامً
بسلاسة إلى التصنيع التجاري.

Nasal Spray Line
Unistin Nasal Spray Nasal Spray / Drop Unicort 64ug, 120 doses
Allergic Rhinitis Rinsing and moisturizing the nose - adult Rinsing and
moisturizing the nose - baby Sinusitis and Rhinitis



Production lines

Semi-Solid Line
Semisolid pharmaceutical forms have advantages over other dosage forms, from
limited side effects to ease of use. However, semisolid pharmaceutical forms require
special expertise and experience to ensure optimal production of high-quality products
at commercial scale. UNICARE has the experience, knowledge, equipment and tailored
customer service approach required to ensure efficient and cost- effective production
of even complex cream, gel and ointment formulations.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج شبه صلب
ا من الآثار تتميز الأشكال الصيدلانية شبه الصلبة بمزايا تتفوق بها على أشكال الجرعات الأخرى، بدءً
الجانبية المحدودة وسهولة الاستخدام. ومع ذلك، تتطلب الأشكال الصيدلانية شبه الصلبة خبرةً وتجربةً
خاصتين لضمان إنتاج أمثل لمنتجات عالية الجودة على نطاق تجاري. تمتلك يونيكير الخبرة والمعرفة
ا لضمان إنتاج فعال ومنخفض التكلفة صمم خصيصً والمعدات اللازمة، بالإضافة إلى نهج خدمة عملاء مُ

لتركيبات الكريمات والجل والمراهم المعقدة.

SemiSolid - Skin Infections
Nadimex Cream 30g Teatment of skin infections

SemiSolid - Topical anasthetic
Prima Cream, 30ml + 5x 10ml Local anasthestic

SemiSolid - Muscle Pain
Massage roll on lotion
Massage emulgel
Massage cream
Massage Spray

Muscles and joints pain relief

SemiSolid - Hemmoroid
Unisol-HC rectal ointment 30g
Proctolar Oint.

 Hemmoroid treatment

SemiSolid - Wound and burns
Burns and woundsFor burns and wounds

Muscles and joints pain relief
Muscles and joints pain relief

Muscles and joints pain relief

 Hemmoroid treatment

SemiSolid - Gum Pain
Teething gelGum pain

SemiSolid - Cosmetic Formula
Hair products Moisturizing formula

Moisturizing formula Silicone based

formula Whitening formula Whitening

formula Sun screen SPF 50-60 Vaginal

tightening formula

Hair tonic Diaper rash Face - Body

moisurizing Anti-Scar Sensitive whitening

cream Body whitening cream Sun screen

protection Tightening cream



Production lines

Liquid Line
Liquid formulations are an essential part of any pharmaceutical portfolio.
UNICARE is the ideal partner for liquid applications, we provide excipients for
both small molecule and large molecule liquid formulations, and for liquid
formulations that target different administration routes such as parenteral,
ophthalmic, oral, nasal and otic preparations.

خطوت الانتاج 

خط المنتجات السائلة
ا من أي محفظة صيدلانية. يونيكير هي الشريك الأمثل ا أساسيً تُعدّ التركيبات السائلة جزءً

لتطبيقات السوائل، حيث نوفر السواغات لتركيبات السوائل ذات الجزيئات الصغيرة والكبيرة،
وللتركيبات السائلة التي تستهدف طرق إعطاء مختلفة، مثل المستحضرات الوريدية، والعينية،

والفموية، والأنفية، والأذنية.

Liquid line - Hair

Liquid line - Oral

Liquid line - Vaginal

Liquid line - Baby drop

Liquid line - Delay spray

Liquid line - anasthetic spray
Locaine 10% 80ml spray

Forta 6.5ml - 15ml spray

Colicry 100ml infant drops 

Prvidone lodine mouth wash
Chlorohexidine mouth wash

Prvidone lodine vaginal wash
Vaginal (feminine) wash

Minoxi 2% - 50ml spray Minoxi 5% - 50ml

spray Lice spray & shampoo & cream

Anti-dandruff shampoo

Mouth wash
Mouth wash

Delay Spray

Antiflatulant

Vaginal wash
Vaginal wash

Local anasthestic

Stimulate hair growth
Stimulate hair growth
Anti-lice
Anti-dandruff



Production lines

Liquid Sachet Line
UNICARE is considering the outstanding growth rate in shifting of consumer
preferences toward liquid sachets segment dosage forms. With its line of
Automated Liquid sachets production, filling, Packaging; UNICARE is ready all
times to respond to market needs related to this segment.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج أكياس السوائل
تنظر شركة يونيكير بعين الاعتبار إلى النمو الملحوظ في توجه المستهلكين نحو أشكال جرعات الأكياس

السائلة. ومن خلال خط إنتاج وتعبئة وتغليف أكياس السوائل الآلية، فإن يونيكير على أهبة الاستعداد
لتلبية احتياجات السوق في هذا القطاع.



Production lines

Jar Filling Line
UNICARE filling machines are also capable of filling bottles, PET bottles, vials,
glasses, jars or similar containers of any size and shape. This entitles UNICARE
to be the preferable partner who enjoys great agility, flexibility, and capacity to
respond to different needs at the proper time.

خطوت الانتاج 

خط تعبئة البرطمانات
تتميز آلات تعبئة يونيكير بقدرتها على تعبئة الزجاجات، وزجاجات البولي إيثيلين تيرفثالات، والقوارير،
والأكواب، والبرطمانات، أو الحاويات المماثلة، بجميع الأحجام والأشكال. وهذا ما يجعل يونيكير الشريك

الأمثل الذي يتمتع بمرونة عالية، وقدرة على تلبية مختلف الاحتياجات في الوقت المناسب.



Production lines

Blistering Line
UNICARE adopts future-proof and versatile blister lines for medical products,
which supports at all times in meeting the constantly changing require- ments
of a demanding industry. This also applies to newly added formats or products.
Designed for nearly one hundred percent technical runtime and efficiency, this
offer flexible solutions that allow UNICARE to respond to changes immediately.

خطوت الانتاج 

خط إنتاج الفقاعات
تعتمد يونيكير خطوط إنتاج فقاعات متعددة الاستخدامات ومتطورة ومتطورة للمنتجات الطبية، مما

ا على التنسيقات ا في تلبية المتطلبات المتغيرة باستمرار لقطاع متطلب. وينطبق هذا أيضً يدعمها دائمً
ا، ممت هذه الخطوط لتوفير وقت تشغيل وكفاءة تقنيتين كاملتين تقريبً ا. صُ أو المنتجات المضافة حديثً

ن يونيكير من الاستجابة الفورية للتغييرات. مما يوفر حلولاً مرنة تُمكّ



Production lines

Packaging

خطوت الانتاج 

التعبئة والتغليف



Analytica One Group
مجموعة أناليتيكا ون



about Analytica One Group
عن مجموعة أناليتيكا ون

AnalyticaOne Group is a leading provider of scientific solutions for laboratories
across the Middle East. Established in January 1, 2016, Analytica One is a
renowned leader in the scientific sector across the GCC and Middle East. From
our headquarters in Bahrain and all our regional offices, we serve developing
laboratory clients with the strongest determination to create the best possible
results. We represent important global equipment manufacturers and partner
with them to deliver value-added services.
Present in nations like Saudi Arabia, UAE, Jordan, Oman, Qatar, and Bahrain, we
are a customer-driven, local organization, with a strict policy to meaningfully
invest in high-caliber staff of various specializations

مجموعة أناليتيكا ون هي شركة رائدة في توفير الحلول العلمية للمختبرات في جميع أنحاء
الشرق الأوسط. تأسست أناليتيكا ون في 1 يناير 2016، وهي شركة رائدة مرموقة في القطاع

العلمي في دول مجلس التعاون الخليجي والشرق الأوسط. من مقرنا الرئيسي في البحرين
وجميع مكاتبنا الإقليمية، نخدم عملاء المختبرات الواعدين بعزمٍ قوي لتحقيق أفضل النتائج
الممكنة. نمثل أهم مصنعي المعدات العالميين ونتعاون معهم لتقديم خدمات ذات قيمة
مضافة.نتواجد في دول مثل المملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة والأردن

ال في مان وقطر والبحرين، ونركز على خدمة عملائنا، ونتبع سياسةً صارمةً للاستثمار الفعّ وعُ
كوادر عالية الكفاءة من مختلف التخصصات.



our partners
شركائنا



Our products
منتجاتنا 



Our products
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Our products
منتجاتنا 



Miadeen International Trading Company

شركة ميادين للتجارة الدولية



About MIADEEN CO
عن شركة ميادين 

Miadeen International Trading Company, which is a limited liability company
known in the Kingdom of Saudi Arabia in the drug and medical supplies market
and has specialists and technicians throughout the Kingdom. It is registered
with the Ministry of Commerce, the Chamber of Commerce, SFDA and the
General Secretariat of the Gulf Cooperation Council. It was founded in the year
1432 Ah.

شركة ميادين للتجارة الدولية، وهي شركة ذات مسؤولية محدودة، معروفة في المملكة
العربية السعودية بسوق الأدوية والمستلزمات الطبية، ولديها متخصصون وفنيون منتشرين
في جميع أنحاء المملكة. وهي مسجلة لدى وزارة التجارة والغرفة التجارية والهيئة العامة

للغذاء والدواء والأمانة العامة لمجلس التعاون لدول الخليج العربية. تأسست عام ١٤٣٢ هـ.



Organizational structure
الهيكل التنظيمي 



Company branches
فروع الشركة  



Suppliers List
قائمة الموردين 



Warehouse photos
صور المستودعات 



Alanaya Aldawaiya Pharmacypany
صيدلـية العـناية الــدوائـيــة



About Alanaya Aldawaiya Pharmacypany
عن صيدلـية العـناية الــدوائـيــة

Alanaya Aldawaiya Pharmacypany
The activity is a group of medical pharmacies, branches of the United Nomu
Medical Company. The company has 30 pharmacies located in Riyadh and 
Al-Kharj, Saudi Arabia.The company signed an operating contract with Zahrat
 Al-Rawdah Medical Group, which operates and manages its pharmacies at full
capacity, fulfills all operational requirements, and pays all required government
fees.The company owns the pharmacies and generates rental income
amounting to 12% of sales value.

صيدلـية العـناية الــدوائـيــة
النشاط هو مجموعة صيدليات طبية وهي فروع من سجل شركة نمو المتحدة الطبية

وعددها ( 30 ) صيدليه متواجدة في مدينة الرياض ومدينة الخرج بالمملكة العربية السعودية
قامت الشركة بتوقيع عقد تشغيل مع مجموعة زهرة الروضة الطبية والتي تقوم بتشغيل
وإدارة صيدلياتها تعمل بكامل طاقتها وتوفر جميع متطلبات العمل وتدفع جميع الرسوم

الحكومية المطلوبة ، والشركة هي المالكة للصيدليات وتدر إيرادات إيجارية تبلغ 12 ٪ من
قيمة المبيعات .



Pictures of pharmacies
صور الصيدليات 
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